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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over de stalbrand in Oirschot (ingezonden 13 april 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met de stalbrand in Oirschot?1 

Vraag 2
Hoeveel dieren waren aanwezig in deze stal? Hoeveel van deze dieren waren 
na twintig uur nog zwaargewond in leven? Hoe vaak komt het voor dat dieren 
bij stalbranden nog lange tijd zwaargewond tussen de puinhopen in leven 
zijn? 

Vraag 3
Is al bekend wat de oorzaak van de brand was? Zo nee, wanneer wordt het 
onderzoek afgerond? 

Vraag 4
Ging het hier om een oude stal, die nog niet aan de eisen van het aangepaste 
Bouwbesluit (1 april 2014) moest voldoen, of ging het om een nieuwere stal? 

Vraag 5
Is het nodig het Bouwbesluit opnieuw te wijzigen indien het om een nieuwe 
stal ging die moest voldoen aan het aangepaste Bouwbesluit? Zo ja, op welke 
manier? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Welke stappen kunnen genomen worden om dit soort situaties in de 
toekomst te voorkomen indien het om een oude stal ging die niet aan het 
aangepaste Bouwbesluit hoefde te voldoen?

1 http://www.omroepbrabant.nl/?news/247235842/Ruim+twintig+uur+na+verwoestende+
stalbrand+Oirschot+nog+krijsende,+zwaargewonde+varkens+te+horen.aspx
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